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Onderwerp:          Initiatiefvoorstel  CU/SGP Echt groene stroom, 

                                                      nummer  23 

 

 

 

Op 18 november 2016 heeft de hr. Klein (CU-SGP) het initiatiefvoorstel 

' Echte groen stroom' ingediend. Op 28 februari heeft GS hierover 

geadviseerd en is het voorstel met het advies van GS besproken in de 

commissie EEB van 20 maart 2017. Naar aanleiding van deze 

bespreking heeft de CU-SGP het initiatiefvoorstel aangepast en is het 

wederom om advies aan GS gezonden. GS hebben op 23 mei positief 

geadviseerd over het gewijzigde initiatiefvoorstel.  

Ook de meerderheid van de commissie EEB heeft in haar vergadering 

van 12 juni haar steun voor het initiatiefvoorstel uitgesproken. 

Zie onderstaand het uittreksel uit het conceptverslag van die 

vergadering. 

 

 

Cie EEB 12 juni 2017: 

 

7.b. Gewijzigd initiatiefvoorstel Echte Groene Stroom van CU/SGP en advies GS 

 

Dhr. Klein (CU/SGP) heeft het voorstel aangepast en hij is blij met het positieve advies van GS.   

 

Dhr. Wiesehahn (VVD) constateert dat het opwekken van energie niet aan landsgrenzen gebonden is en 

waarschijnlijk zal groene energie in het buitenland gemakkelijker realiseerbaar en goedkoper zijn dan in het 

dichtbevolkte Nederland vanwege de beperkte ruimtelijke mogelijkheden. Waarom prefereren GS groene 

stroom uit Nederland boven die uit het buitenland? Wat zullen de potentiele prijsverschillen zijn over een jaar 

of twee? Deze component dient meegenomen te worden in eventuele onderzoeken.  

 

Mw. Haagsma (CDA) geeft complimenten voor de CU/SGP voor het agenderen van dit onderwerp, want dit 

heeft de provincie het juiste zetje gegeven.   

 

Mw. Van Rooij (PvdA), mw. Klaassen (D66), mw. Kocken (GL), dhr. Zoon (PvdD) en dhr. Bouberg Wilson 

(ONH) sluiten zich hierbij aan.  

 

Mw. De Meij (50plus) sluit zich aan bij de VVD, want goedkopere energie uit het buitenland is te prefereren.  

 

Dhr. Klein (CU/SGP) betreurt het dat de PVV het positieve advies niet ondersteunt. Hij streeft ernaar dat de 

provincie met het inkoopproces een groter aandeel duurzame energie in Nederland gaat stimuleren want 

Nederland staat in Europa op de op een na laatste plaats qua duurzaam opgewekte energie, zodat het doel 

om in 2050 vrij te zijn van fossiele energie ook bereikt zal worden. Energie door wind op zee is nu al 

goedkoper dan de conventionele energie, zo blijkt uit een recente aanbesteding door de Rijksoverheid. In 

Denemarken is intussen alweer een lagere aanbesteding geweest. Het prijsverschil tussen het buitenland en 

Nederland zal steeds kleiner worden.  
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Gedeputeerde Van der Hoek is bezig met de voorbereiding van de volgende aanbesteding en daarvan maken 

de kosten uiteraard onderdeel uit. Dit onderwerp komt terug bij de afwegingen.  

 

Dhr. Wiesehahn (VVD) vraagt of het hoofddoel van GS bij de omarming van dit voorstel is om de duurzame 

energieproductie in Nederland te stimuleren of om duurzaam in te kopen voor de eigen organisatie, ongeacht 

of de energie uit Nederland of uit het buitenland komt. 

 

Gedeputeerde Van der Hoek antwoordt dat ingezet wordt op het verhogen van het duurzame 

productievermogen in Nederland.  

 

De voorzitter constateert dat het initiatiefvoorstel als bespreekstuk wordt geagendeerd voor de PS-

vergadering.  

 

 


